
Zápis č.27 
 
Datum:  20.2.2011 
Čas:   15:00 
Místo:  Restaurace u Kališů 
 
 
 
Zápis o Výroční členské schůzi konané za přítomnosti 12 členů sdružení (Mgr. 
Adamovská Renata, Ing. Černý Jan, Ferda Dušan, Mgr. Ferdová Jana, Havlová Eva, 
Ing. Kotolanová Petra, Krutiš Libor, Krutišová Hana, Ing. Plaček Jan, Plačková Hana, 
Mgr. Zaplatílková Hana a Mgr. Zaplatílek Martin) a 2 hostů Ing. Ferda Kamil (starosta 
obce) a Černá Jana (kronikářka obce).  
 
Schůzi zahájil předseda sdružení Ing. Jan Černý  v 15:15 s následujícím pořadem: 

1. Zahájení 
2. Zpráva o činnosti za rok 2010 
3. Zpráva o hospodaření za rok 2010 
4. Plán činnosti za rok 2011 
5. Návrh rozpočtu pro rok 2011 
6. Volné návrhy 
7. Závěr 

 
Úvodem přivítal předseda všechny přítomné, konstatoval, že Členská schůze je usnášení 
schopná, neboť je přítomno 12 z 24 členů sdružení, tedy více než nutná jedna třetina. 
Poté představil navržený program schůze. Jelikož nikdo z přítomných členů nepožadoval 
program doplnit, bylo o programu hlasováno. Program byl jednomyslně schválen.  
 
K bodu 2) sdělil, že v roce 2010 se uskutečnily dvě členské schůze 20.2.2010 (viz. zápis 
č.13) a 7.4.2010 (viz. zápis č.15), správní rada se sešla 14x a kontrolní komise 1x 
(10.3.2010).  
Předseda ocenil, že na schůze SR chodí i řadoví členové a rozhodování SR se tak děje na 
základě širší diskuse členů sdružení.   
 
Dále podal zprávu o akcích konaných sdružením v roce 2010:  
 
Sáňkovačka únor/březen   (nekonala se pro nedostatek sněhu) 
Vítání jara 21.3. 
Velikonoční dílnička  26.3. 
Pálení čarodějnic  30.4. 
Kuličkiáda  červen (nekonala se) 
Ženáčské "kramlíkové" hody  19.6. 
Maškarní bál  červenec (nekonal se) 
Rozšíření soc. zařízení v MŠ  červenec 
Dětský den  28.8. (ve spolupráci s oddílem kopané a SDH 
Vítání občánků  nekonalo se (pouze zasíláme blahopřání k narození) 



Malování křídou v Sadech  12.9. 
Drakiáda  10.10. 
Lampionové Uspávání ježečka  27.10. 
Rozsvícení vánočního stromu  28.11. 
Vánoční dílnička  3.12. 
Setkání u Jihlavky na Štědrý den  24.12. 
 
 
a stručně akce zhodnotil. Činnost sdružení v roce 2010 hodnotí jako velmi úspěšnou. 
Poděkoval všem členům, kteří se podíleli na zajištění pořádaných akcí a ocenil velký kus 
práce, který byl v roce 2010 odveden. 
 
Zprávu o činnosti vzala členská schůze na vědomí a jednomyslně schválila.  
 
K bodu 3) Zpráva o hospodaření za rok 2010 
 
Příjmy 
Velikonoční dílnička         571 Kč 
Ženáčské hody   15.815 Kč 
Dětský den      4.765 Kč 
Malování křídou     2.130 Kč 
Drakiáda      1.330 Kč 
Rozsvícení vánočního stromku   9.908 Kč 
Vánoční dílnička     1.111 Kč 
Setkání u Jihlavky     3.322 Kč 
Členské příspěvky     7.200 Kč 
Ostatní příspěvky, dary       500 Kč 
Celkem příjmy               46.652 Kč 
 
Výdaje      2.173 Kč 
 
Stav pokladny k 31.12.2010          61.899,70 Kč 
 
Vedení účetnictví zkontrolovala kontrolní komise dne 14.2.2011. Závěr kontroly: 
účetnictví je vedeno podle platných předpisů a komise neshledala žádných nedostatků.  
Členská schůze jednomyslně schválila účetní uzávěrku za rok 2010; použít zisk z roku 
2010 na pokrytí ztrát v příštím období; převést peníze z pokladny na účet do banky.  Na 
pokladně bude k dispozici pouze hotovost vybraná na členských příspěvcích v roce 2011. 
 
K bodu 4) Představen plán činnosti na rok 2011: 
 
• Sáňkovačka     únor/březen 
• Vítání jara      20.03.2011 
• Velikonoční dílnička    22.04.2011 
• Pálení čarodějnic     30.04.2011 
• Kuličkiáda     28.05.2011 



• Dětský den (s oddílem kopané)   xx.06.2011 
• Malování křídou     11.09.2011 
• Drakiáda      09.10.2011 
• Lampionové Uspávání ježečka   27.10.2011 
• Rozsvícení vánočního stromu   27.11.2011 
• Vánoční dílnička     02.12.2011 
• Setkání u Jihlavky (s plavci oddílu Fides) 24.12.2011 
• Veřejně přístupné dětské hřiště   duben 2011 
 
Krátce byly diskutovány jednotlivé body plánu. Zejména plán prací týkajících se 
realizace Dětského hřiště.  
V souvislosti s výstavbou hřiště informuje Mgr. Martin Zaplatílek, že zaslal jménem 
sdružení žádost o grant k Nadaci Partnerství na:  

• sazenice Habr obecný 40/50cm, 150ks á 11,-Kč = 1 650 Kč 
• sazenice Lípa srdčitá 200/250cm, 2ks á 150,- Kč =300 Kč  
• Lavička TUBO I bez opěradla, 2ks á 4536,- Kč = 9 072 Kč  
• Koš CIRCULAR PA600M, 1ks á 3939,- Kč  
• Stojan typ V na 4 kola - čelní stání, 1ks á 2165,- Kč  
• Pultový panel PONÁVKA - INKjet, 1ks á 3100,- Kč  
Rozpočet celkem 20 226 Kč 

 
Plán činnosti byl poté jednomyslně schválen. 
 
 
K bodu 5) Návrh rozpočtu  na rok 2011 
 
Stav pokladny k             62.348 Kč 
 
Příjmy 2011 
Dobrovolné vstupné              17.900 Kč 
Ostatní příspěvky, Dary           55.000 Kč 
Členské příspěvky              8.100 Kč 
Celkem příjmy             81.000 Kč 
 
Výdaje 2011  
Zajištění pořádaných akcí             12.000 Kč 
Dětské hřiště                       120.000 Kč 
Drobné výdaje               2.000 Kč 
Celkem výdaje          134.000 Kč 
 
Zůstatek k 31.12.2011             9.348 Kč 
 
Návrh rozpočtu pro rok 2011 byl přijat jednomyslně. 
 
K bodu 6) Volné návrhy 



Předseda úvodem navrhuje, aby se zakoupil lepší balíček služeb u poskytovatele 
webových stránek. Získáme tak tyto výhody: větší prostor (300MB) na serveru pro 
stránky (současný prostor 100 MB je již z 94% vyčerpán), přístup pod heslem (část 
obsahu webových stránek může být přístupný pouze pro členy sdružení) a také 
zálohování obsahu stránek s jejich případnou obnovou. Celkové náklady na provoz 
stránek by tak byly cca 50 Kč měsíčně. Návrh byl schválen. 
Předsedkyně kontrolní komise Eva Havlová navrhuje, aby byla vzhledem k narůstajícímu 
objemu finančních prostředků, se kterými sdružení hospodaří, zřízena funkce pokladníka. 
Pokladník by byl zodpovědný za správu finančních prostředků v průběhu roku (členské 
příspěvky, dary, vstupné...). Hospodářka je odpovědná za účetnictví. 
Návrh byl jednomyslně schválen. 
Na pokladníka navržena a jednomyslně schválena Mgr. Jana Ferdová. Současně byla 
zmocněna k své funci pořídit potřebnou výbavu: uzamykatelnou pokladnu, pokladní 
knihu a pod.  
Jednatelka Hana Plačková navrhuje zvážit uspořádání nějaké akce pouze pro dospělé 
např. vánoční dílničku pro dospělé. Dále navrhuje zorganizovat pro děti i dospělé 
společnou návštěvu divadla nebo společné turistické výlety. 
Dále zmiňuje náš dřívější záměr zajištění alespoň částečného prázdninového provozu 
MŠ. Starosta obce Ing. Kamil Ferda připomíná, že od června budou probíhat práce na 
zateplení budovy MŠ včetně výměny oken. V letošním roce tak prázdninový provoz 
nepřichází do úvahy.  
Ing. Jan Plaček otevírá otázku oplocení plánovaného hřiště, krátce diskutovány různé 
varianty oplocení. 
V dalším starosta obce poděkoval za pozvání na schůzi, za přínos pro dění v obci a popřál 
sdružení mnoho zdaru do další práce. 
Kronikářka obce Jana Černá navrhuje pokusit se v rámci některé akce (např. malování 
křídou) uspořádat tzv. bleší trh. Sděluje, že jistě nejen ona má doma věci, které již 
nevyužije, přesto by ale ještě mohly někomu jinému dobře posloužit. Výtěžek z prodeje 
by pak věnovala na dětské hřiště. Po krátké diskusi uzavřeno s tím, že se pokusíme najít 
vhodnou akci a lokalitu.   
  
Další nárhy již nebyly, předseda sdružení poděkoval všem za účast a schůzi ukončil 
v 16:40. 
 
 
zapsal 
Ing. Jan Černý 
t.č. předseda 


